
             Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS

Protokoll från styrelsemöte

Tid: Torsdag den 28 maj kl 19.00
Plats: Stora Elektronen
Närvarande: Lennart Skarlöv IFK Fjärås (LS),  Jonny Sporrong Särö IK (JS)

  Lars Juviken Kullavik IF /LJ),  Peter Orrö Tölö IF (PO),  Stefan Johansson Onsala BK (SJ),
  Speciellt inbjuden Ulf Wahlberg Onsala BK (UW)

1. Ordförande Lars Juviken hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat
Presentation av styrelseledamöter: -

a. Val av justerare: Peter Orrö.
b. Godkännande av dagordning: Ja, med tillägget att diskutera problemet kring handbollens tidiga

start av sin säsong.
c. Föregående mötesprotokoll 2015-04-23. Godkändes, inga kommentarer.
d. Arbetsordning styrelsearbete. Vi behöver en hemsideansvarig från styrelsen. Denna fråga tas

upp på nästa möte.

2. Rapporter
a. Ekonomi: Bordlägges till nästa styrelsemöte.
b. Påplangruppen: UW presenterade resultat från en enkät som skickats ut till ledare för -00 och

-01. Redovisning av resultatet bifogas detta protokoll.
c Hemsidan: LS/HÅ administrerar hemsidan rörande KGFS styrelsefrågor.

Jan Pettersson administrerar för frågor rörande Kungsbackaleken, poolspelet samt
tisdagsträningen.
UW uppdaterar hemsidan.

d. HFF: Har diskuterat frågan angående ensamkommande flyktingbarn. Anledningen är att
försöka få en samsyn bland klubbarna i Halland.

e. Herr Elitsatsning: LJ, HÅ samt Göran Bengtsson varit på studiebesök hos Trollhättans FC.
LJ har varit i kontakt med en lokalpolitiker i Kungsbacka, Fredrik Hansson. KGFS vill försöka få
till stånd en diskussion med politikerna för att diskutera hur vi skall undvika att så många
ungdomar slutar spela i 15-årsåldern. Genom att göra en elitsatsning så kanske detta lockar
ungdomarna att stanna kvar.

3. Beslut ang. arbetsmiljön för våra ungdomsdomare.
Beslutet bordlägges till nästa styrelsemöte.



             Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS

4. Beslut ang. rekommendation ”samordning med hanteringen av ensamkommande
flyktingbarns möjlighet att spela fotboll”.
Styrelsen beslutar att gå ut med nedanstående rekommendation till klubbarna hur vi kan
hjälpa dessa barn/ungdomar med följande:

              a. Ingen kostnad för medlemskap/träningsavgift.
              b. Erbjuda fotbollsutrustning såsom skor, skydd och kläder.
              c. Resor till träningen får de själva sköta om.
              d. Möjlighet att få deltaga i matcher och cuper. Då också hjälp med transport.

Speciellt licensavtal för flyktingbarn måste då vara tecknat. (formulär finns
hos kommunen).

              e. Att detta gäller under deras första år.

5. Dialog ang. problemen att behålla 15-17 åringarna kvar i fotbollen. Åtgärder?
När det gäller 15-17 åringar så är det ju egentligen flera problem. Man börjar välja idrott. Då är
inte fotboll förstavalet. Ett förslag är att ledarna det året spelarna fyller 15 träffas för att prata
ihop sig om hur många spelare man har i de olika föreningarna.
De som är duktigast har inget alternativ på hemmaplan.
Konkurrens med andra sporter. Ökat samarbete och förståelse här gynnar alla.
Sedan har vi de som bara slutar. Finns kanske de som ”bara” vill ha kompiskänslan och lira lite
på skoj.
En del kanske väljer korpen, men vi borde kunna erbjuda alternativ genom samarbete i
klubbarna.

6. Förebyggande utbildning för att minska skador.  ”Sjukgymnastiken i Kungsbacka” JH

Bordlägges till hösten.

7. Övrigt –

8. Nästa styrelsemöte: 16/6:, kl 18.30, Stora Elektronen.

7. Ordföranden avslutade mötet.

Lars Juviken Lennart Skarlöv
Mötesordförande Sekreterare

Peter Orrö
Justerare


